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Afdelingsmødet 
Afdelingsmødet blev afholdt 
tirsdag den 5. september med 
en flot deltagelse. Tak til jer 
der deltog og tak for en god 
debat. Håber der vil deltage 
flere husstande næste år, så vi 
kan blive mere nuanceret i 
vores liv her i Mosevænget

Bestyrelsesmøder i 
det kommende år 
Bestyrelsen afholder møder 
efter behov                          
Afdelingsbestyrelsesmøder 
offentliggøres i skabene og 
den 1. time er der adgang for 
beboere der ønsker at tale 
med bestyrelsen

Ved akut henvendelse kan der 
ringes/mailes til et 
bestyrelsesmedlem - se opslag 
i info - skabene                               

Kommende 
arrangementer :             
der laves særskilte 
opslag i skabene 
Vi arbejder på at få igangsat:  

Petanque - spil.      
Sommerhygge på fællesarealet           
Bankospil            

Kom meget gerne med forslag 
til andre arrangementer

NYHEDSBREV 
Efter Afdelingsmødet | Hvad sker der lige nu?

Nyt fra 
afdelingsbestyrelsen 
Vi bor i et dejligt område i det nordlige Aarhus og er beriget 
med skøn natur omkring os. Mulighederne er gode for et godt 
og berigende liv.                                                                             
I vores afdeling skal der være rart at være, - gode naboer som 
man kan får en snak med, hvis man ønsker dette og det skal 
være trygt at bo her og vi skal / kan hjælpe hinanden til et 
godt liv.                                                                                     
Den nye bestyrelse har besluttet, at vi gerne vil være mere 
synlig og åben for mere dialog med beboerne i vores afdeling. 
Derfor får I også dette nyhedsbrev, og fremadrettet, hvis der 
er  vigtig information fra afdelingsbestyrelsen. I denne 
omgang vil vi informere om drøftelser og gode input, der kom 
frem på vores afdelingsmøde den 5. september, og hvad vi 
arbejder med lige nu
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 2 Hilsen Afdelingsbestyrelsen              

                                          
Indkomne forslag 
til Afdelingsmødet 
- alle vedtaget, til 
videre bearbejdelse 

• Hjertestarter 

• Flere parkeringspladser

• El- ladestandere

                
Afdelingsbestyrelsen 
Eva Huniche, Spangsvej 12                    
mail  evahuniche@gmail.com 
mobil 3112 04 05

Hanne Mogensen, Spangsvej 29.      
mail  hanne.m.super@gmail.com           
mobil  51 78 55 22

John Frederiksen, Tværmarksvej 
95                                              
mail  joha95@stofanet.dk                                                       
mobil 29 40 98 80         

Supplanter:                              
Jette Király , Spangsvej 2 

Hvad arbejder bestyrelsen med ?

• Vi er igang med at lave en forretningsorden for 
bestyrelses arbejdet

• Enkelte eller hele bestyrelsen har deltaget i 
Økonomimøde, Formandsmøde og Seminar son 
Hovedbestyrelsen/Administrationen har afholdt

• Vi er igang med at fordybe os i afdelingens 
økonomi, da vi gerne vil være bedre klædt på og 
sikre at afdelingen har en sund og god økonomi i 
forhold til de vedligehold der vil komme i vores 
ældre byggeri

• Vi arbejder på at lave en lille informations og  
velkomstfolder til nye beboere i afdelingen

• På kommende afdelingsbestyrelses møder, 
vil der blive arbejdet videre med:                                                                        
- Indsigt i økonomien                                             
- Belysning på stierne                                                             
- Etablering af parkeringspladser                                          
- Hjertestarter                                                                        
- El- ladestandere                                                                    
- Udarbejdet en forretningsorden for 
afdelingsbestyrelsen                                                
- Opdatering af afdelingens hjemmeside ( på 
Boligforeningens hjemmeside )                                        
- Opdatering af mappe som nye beboere får ved 
indflytning                                                                                                    


